
SANACIJA STOLPIČA NA VOŽARSKI POT110 GRE H KONCU

Stanovalci na toplem in suhem
Če bl na vašl hlši, bloku all stolpnlci začel odpadati

omet In bl se pojavile še razpoke po vrhu, bl vas
brikone začelo skrbeti. Obrnill bi se na ustrezne usta-
nove, organe In morda bl res kdo kmalu prlšel pogle-
dat kaj se dogaja, ter uredll, kar bl bllo potrebno.
Stanovalcl stolplča na Vožarski potl 10 nlso bili te
sreče.

Stolpič je bil zgrajen leta 1963.
Danes živi v 29. stanovanjih ne-
kaj več kot šestdeset stanoval-
cev, od teh dobra polovica vsa le-
ta kar hiša stoji. Miniti pa je mo-
ralo kar osem let, da so na števil-
ne prošnje in dopise stanovalcev
za sanacijo objekta pristojni or-
gani tudi v resnici kaj ukrenili.

Stanovalci so že od leta 1972
opozaijali stanovanjsko skupnost
na očitno razpadanje zgradbe in
vedno slabšo varnost za bivarye v
njej. Ker ni bilo nikakršnih izgle-
dov, da bi v kratkem kaj storili za
obnovo, so se s pismom obrnili
na predsednika skupščine Albina
Vengusta in predsednika IS Mi-
lana Slemnika, ki sta takoj ukre-
pala. V kratkem so opravii manj-
kajoče analize, izpopolnili so pro-
jekt in izdali potrebna soglasja

Zataknilo pa se je pri financira-
nju in zato so morali stanovalci
stolpiča potrpeti še eno zimo. KS
je po svojih delegacijah za SIS za
stanovanjsko gospodarstvo in po
delegaciji za zbor KS ponovno
sprožila ta težak problem svojih
krajanov.

Delavci SCT so 25. julija lani
sicer z enomesečno zamudo, le
pričeli z delom. Potrebno je bilo
prekriti ravno streho nad teraso,
ki je večno prepuščala vodo.
Zgradbo so oblekli v železobe-
tonski plašč, ki daje objetku pro-
tipotresno trdnost. Izdelali so
ustrezno toplotno izolacijo. De-
jansko se je pokazalo, da na Vo-
žarski poti 10 ni šlo zgolj za slabo
ometano hišo, temveč še za vrsto
drugih nepravilnosti. Kako slabo
je bil objekt narejen, potijuje tu-
di to, da se je ob zunanjem vrta-
nju, kar pri dveh strankah podrla
stena!

Zaradi enomesečne zamude pri
začetku del je delavce SCT prehi-
tel mraz in tako bodo zaključna
dela končali namesto novembra
1985, letos spomladi.

»Izvajalci del so bili zares ko-
rektni; niso lenarili, delali so od
jutra do večera brez postajanja,
vse sobote, nedelje in praznike,«

je delavce SCT pohvalila 63-letna
upokojenka Zdenka Velkavrh,
stanovalka in blagajničarka HS
na Vožarski poti 10.

Koliko so se pravzaprav stano-
valci sami vkjjučili v prizadeva-
nja za sanacijo stolpiča?

»Govorilo se je veliko - a da bi
pa kdo v resnici kaj storil - to pa
ne. Zagnano smo delali predv-
sem tisti, ki smo v HS. Pravza-

, prav smo vso zadevo, od prve

pritožbe naprej, izpeljale tri žen-
ske. Tu sta bili še dve upokojen-
ki, Gilda Pušnar-Šutič tajnica HS
in Romana Primožič, ki se ji zdaj
izteka mandat delegata v delega-
ciji za zbor KS. Sicer pa, glavno
je, da smo zdaj varni, da nas ne
zebe in da se ne bojimo vet po-
tresov! Stanovalci so zelo hvalež-
ni, da smo sedaj res y hiši, ne pa
tako kot preg, ko je pihalo od vse-
povsod, ko stno praktično metali
kurjavo skozi okno.«

Slabo grajenih objektov je da-
nes precej. Kakšen nasvet bi dali
tistim, ki.se sreiujejo s podobni-
mi težavami kot ste se vi?

»Kaj naj rečem? Treba je biti
vztrajen in vztrajen; pritiskati na
mnoge kljuke in izrabiti vse mož-
nosti. In pa potrpljenja ne sme
zmanjkati!« Milica Gojanović

Delegacija krajevne
skupnosti Prule se je na se-
ji zbora krajevnih skupno-
sti skupščine občine Cen-
ter, ki je bila v torek, 4.
marca, zahvalila v imenu
stanovalcev stolpiča na Vo-
iarski 10 vsem, ki so pri-
spevali k sanaciji objekta.
Predvsem so svojo zabtevo
naslovili na predsednika
obtinske skupšfcine Albina
Vengusta, predsednika ko-
miteja za urejanje prostora
Dušana Hvalo in na zbor
krajevnib skupnosti, ki so
se — kakor pravijo - naj-
bolj zavzeli za to, da so sta-
novanja zdaj primerna za
normalno prebivanje.


